
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raadscommissie, gehouden op 
dinsdag  10 december 2013, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis 
te Middenbeemster.

Aanwezig:
De heer A.N. Commandeur voorzitter
De heer C.J. Jonges griffier
De heer N.C.M. de Lange BPP
De heer L.J.M. Schagen  BPP 
Mevr. B.A.C. JonkDe Lange BPP 
Mevr. R.H. Uitentuis BPP
De heer L.D.J. Fabriek CDA 
De heer J.C. de Wildt CDA
Mevr. A.M.J. Segers D66
De heer G.J.M. Groot D66
De heer J.W.T. Smit D66 (aanwezig bij de punten 1 t/m 17)
De heer H.W.E.Ö. Heijmans D66 (aanwezig vanaf punt 18)
Mevr. C. van den Berg PvdA
De heer P.C. de Waal PvdA
Mevr. E.J. HelderPauw VVD 
De heer W. Zeekant VVD

Op uitnodiging aanwezig :
De heer H.N.G. Brinkman (burgemeester
De heer J.R.P.L. Dings (wethouder)
De heer G.H. Hefting (wethouder)
De heer J.C. Klaver (wethouder)
Mevr. E. KroeseVrolijks (gemeentesecretaris)

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet de leden, de vertegenwoordigers van het 
college, de aanwezigen op de publieke tribune en de kijkers thuis welkom. 

2. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.
De heer M. Vreeswijk heeft zich aangemeld om bij agendapunt 12 in te spreken.

4. Vaststellen besluitenlijsten van de vergaderingen van 12 november en 3 december 
2013.
De commissie stelt deze besluitenlijsten ongewijzigd vast. 

5. Vragen aan portefeuillehouder H.N.G. Brinkman. 
Op een vraag van de heer De Lange over het afbreken van het G7 ganzenakkoord en de 
nieuwe rol van de provincie bij de bestrijding van ganzenoverlast zegt de burgemeester 
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hierover in gesprek te zullen gaan met de provincie. 

6. Vragen aan portefeuillehouder G.H. Hefting.
De heer De Lange zegt, dat opnieuw een veehouderijbedrijf in Beemster vertraging 
ondervindt ten gevolge van de wijze waarop de provincie omgaat met de 
Natuurbeschermingswet.
Het gaat hierbij om de toepassing van kunstlicht bij bouwactiviteiten in de vroege uren en de 
duur van de broedseizoenperiode. De heer De Lange verzoekt om actie richting provincie. 
Wethouder Hefting zegt een schriftelijke reactie toe.

7. Voorstel om planologische medewerking te verlenen aan het oprichten van een 
woning met aangebouwd bijgebouw aan de noordzijde van het Middenpad te 
Zuidoostbeemster (kavel 205).
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

8. Voorstel om planologische medewerking te verlenen aan het oprichten van een 
woning met aangebouwd bijgebouw aan de noordzijde van het Middenpad te 
Zuidoostbeemster (kavel 206).
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

9. Voorstel om in het kader van de voorgenomen planologische medewerking voor het 
uitbreiden van een woning op het perceel Zuiderweg 15 te Westbeemster te verklaren 
dat een verklaring van geen bedenkingen (art. 6.5 lid 3 Bor) niet vereist is.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

10. Voorstel om in beginsel middels een grote buitenplanse afwijking van het 
bestemmingsplan planologische medewerking te verlenen aan het oprichten van een 
woning ten oosten van de woning op het perceel Noorderpad 16 te Zuidoostbeemster.
Op de vraag van de heer Smit of er een tweede dam komt antwoordt wethouder Hefting 
bevestigend.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

11. Voorstel om in te stemmen met het ontwerpbestemmingsplan “Benonistraat”, het 
college opdracht te geven het ontwerpbestemmingsplan verder in procedure te 
brengen en om geen inspraak open te stellen tegen het ontwerpbestemmingsplan 
“Benonistraat”.
Mevr. Segers zegt dat haar fractie o.a. vanwege de aantasting van het Werelderfgoed 
Beemster tegen is.
De andere commissieleden kunnen zich met het voorstel van het college verenigen.

12. Voorstel aan de raadscommissie om aan het college advies uit te brengen over de 
voorbereiding van een bestemmingswijziging voor het volkstuinencomplex aan het 
Noorderpad en de naastliggende agrarische kavel.
De heer Vreeswijk spreekt in. Hij pleit voor uitstel totdat overleg met de bewoners van het 
Noorderpad heeft plaatsgehad. Het plan leidt zijns inziens tot verkeersonveiligheid op het 
Noorderpad. Er bestaat geen behoefte aan parkeerplaatsen. Men kan langs het Fertillonpad 
parkeren. Hij verwijst naar zijn recente brief aan o.a. de fractievoorzitters. 
Op een vraag van mevr. Jonkde Lange antwoordt hij, dat er geen trailers meer over het 
Noorderpad rijden.
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De heer Groot vindt de chronologie in de handelingen van het college beneden peil en vindt 
dat het college eerst met een startnotitie moet komen. Er is een structuurvisie nodig en 
daarna een bestemmingsplan met een grondexploitatie. 
De heer Fabriek zegt dat zijn fractie positief tegenover het plan van het college staat, zij het 
met uitzondering van de parkeerplaatsen op het volkstuinencomplex.
De heer De Waal oppert namens zijn fractie om te denken aan een recreatieve bestemming 
voor het volkstuinenterrein. Zijn fractie staat niet positief tegenover het plan van het college. 
Hij verzoekt het college te gaan praten met de bewoners van het Noorderpad en de 
nabijgelegen nieuwbouw. De heer Zeekant merkt op dat zijn fractie waardering heeft voor de 
ambitie van het college. Hij is benieuwd naar de parkeernorm voor parkeerplaatsen bij 
volkstuinen.
Mevr. Jonkde Lange zegt dat haar fractie positief tegenover het plan van het college staat. 
Zij vindt dat het verkeer op het Noorderpad beperkt zou moeten blijven tot 
bestemmingsverkeer.
De parkeerplaatsen in de nieuwbouw moeten beschikbaar blijven voor de bewoners en hun 
bezoekers.  Wethouder Hefting reageert op de vragen en opmerkingen van de leden. 
De heer Groot zegt een vervelend gevoel te blijven houden over de gevolgde procedure.
Wethouder Hefting constateert dat de meerderheid van de commissie positief is over het 
plan van het college. Hij zegt, dat het college in gesprek gaat met de bewoners van het 
Noorderpad en dat de raad het laatste woord heeft over het bestemmingsplan.   

13. Voorstel over Nota bodembeheer regio Waterland.
De leden Fabriek, Zeekant en Schagen staan positief tegenover het voorstel. De heer Smit 
vraagt of alle verdachte locaties in Beemster in kaart zijn gebracht. 
De heer De Waal vraagt wat de kleurtjes op de kaart voor het gebied tussen de 
Vredenburghweg en de Nekkerweg precies aangeven. Dit in relatie met bedrijventerreinen 
aldaar.
Wethouder Hefting zegt de vragen schriftelijk te zullen beantwoorden. 
 
14. Brieven van wethouder Hefting naar aanleiding van uitspraken over het 
bestemmingsplan Buitengebied 2012 en de reactieve aanwijzing.
De leden Fabriek, Uitentuis, De Waal, Zeekant en Smit kunnen zich vinden in de brieven van 
wethouder Hefting. 
Mevr. Uitentuis betreurt de uitholling van de gemeentelijke autonomie en de betutteling door 
de provincie. De heer Zeekant sluit zich daarbij aan.
Wethouder Hefting vindt het dat de leden positief zijn over zijn brieven en laat weten dat in 
2014 een gesprek is met de Statencommissie, waarbij ook de provinciale betutteling ter 
sprake zal komen.

15. Voorstel om met inachtneming van de wijzigingen, voortvloeiend uit de zienswijze 
en de ambtshalve wijzigingen, het bestemmingsplan ‘Burgemeester Postmastraat’ 
gewijzigd vast te stellen.
Mevr. Segers kan zich niet vinden in de reactie van het college op de zienswijze. Wethouder 
Hefting bestrijdt de opvattingen van mevr. Segers. Mevr. Segers laat weten dat haar fractie 
tegen het voorstel is.
De andere commissieleden kunnen zich met het voorstel van het college verenigen.

16. Voorstel om met inachtneming van de wijzigingen, voortvloeiend uit de zienswijze 
en de ambtshalve wijzigingen, het bestemmingsplan ‘Notarisappelstraat’gewijzigd 
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vast te stellen.
Mevr. Segers laat weten dat haar fractie tegen het voorstel is.
De andere commissieleden kunnen zich met het voorstel van het college verenigen.

Wethouder Hefting heeft goed nieuws. De laatste 4 bouwkavels in plan Leeghwater 3 zijn 
verkocht. De bouwactiviteiten gaan binnenkort van start.

17. Vragen aan portefeuillehouder J.C. Klaver.
Wethouder Klaver beantwoordt een vraag van mevr. Jonkde Lange over 
snelheidshandhaving in  30 km zones.

18. Brief van wethouder Klaver met ingediende projecten voor de Hulpimpuls voor 
regionale Verkeer en Vervoerprojecten.
Wethouder Klaver gaat in op vragen en opmerkingen van de leden Heijmans en Uitentuis. 
In 2014 vinden met de bewoners van de Purmerenderweg gesprekken plaats over 
verkeermaatregelen, buslijn en bushaltes. 

19. Voorstel tot het vaststellen van de Tarieventabel leges 2014, behorende bij de 
Legesverordening 2011.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

20. Voorstel tot het wijzigen van de Verordening liggeld woonschepen 2002 en de 
Verordening toeristenbelasting 2002.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

21. Voorstel tot het vaststellen van de tarieven van de OZB en de RWB (onroerende 
zaakbelastingen en belastingen op roerende woon en bedrijfsruimten) 2014.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

22. Voorstel tot het vaststellen van de Tarieventabel begrafenisrechten 2014.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

23. Voorstel tot het vaststellen van het normenkader voor de controle van de 
jaarrekening 2013.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

24. Vragen aan portefeuillehouder J.R.P.L. Dings.
Wethouder Dings beantwoordt vragen van mevr. Jonkde Lange over de onderhandelingen 
met het kerkbestuur over realisering van een speelplek bij de kapel. Over de stand van 
zaken rond de aanpak van de speelplekken in Middenbeemster zegt hij schriftelijk bericht 
toe. Op een vraag van de heer Zeekant laat hij weten dat het college o.a. over de 
bevoorrading in overleg is met supermarkt Deen.

25. Voorstel om akkoord te gaan met de vijf bewegingen die in het Regionaal 
Transitiearrangement Jeugd zijn opgenomen.
Wethouder Dings  beantwoordt vragen van de leden Segers en Van den Berg. De leden 
maken complimenten aan het adres van de beleidsmedewerkers Janneke van Dijk en 
Saskia de Vries.
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Wethouder Dings zegt deze complimenten te zullen doorgeven.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

26. Bepalen welke agendapunten geagendeerd moeten worden als Apunt voor de 
raadsvergadering op 10 december 2013 en als B of Cpunt voor de raadsvergadering 
op 21 januari 2014.
De punten 7 t/m 11, 15, 16, 19 t/m 23 en 25 worden als Apunten en punt 13 als Bpunt 
aangemerkt. Punt 13 wordt als Bpunt aangemerkt, omdat er nog enkele vragen beantwoord 
moeten worden.

27. Ingekomen stukken.
De heer Groot vraagt naar aanleiding van ingekomen stuk nr. 2 (brief wethouder Hefting 
over het gemeentelijk aanbestedingsbeleid) om aanscherping van het aanbestedingsbeleid 
in het belang van plaatselijke en regionale aannemers. De leden van de nadere fracties 
vinden de toezegging in de brief voldoende.
Voor het overige geven de ingekomen stukken geen aanleiding tot op of aanmerkingen. 

28. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en 
bedrijven).
Er zijn geen mededelingen.

29. Rondvraag (voor andere vragen dan aan de portefeuillehouders).
Er zijn geen vragen voor de rondvraag.

30. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur.
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